
ACTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA I DE CONTROL DE

CULTURA, EDUCACIÓ, JOVENTUT I ESPORTS

Lloc de celebració: Mislata, sala de reunions del 4t pis del Centre Cultural.

Data de celebració: dimecres, 23 de gener de 2019.

Hora de començament: 14:05 hores.

Assistents:

Pepi Luján Martínez (Presidenta).

Antonio Arenas Almenar.

Ana María Julián Ruiz.

Ximo Moreno Porcal.

Maika Tarín Darrocha.

Javier Santés Alpuente.

Lola Hortelano Ramón.

Fernando Gandía Escorihuela.

Antonio Sánchis Navarro.

Javier Gil Marín.

José María González Murgui.

Secretari de la Comissió: Roberto Vallés Villena (P.D. 1720/2018, de data 23 maig).

Assumptes tractats:

1. Aprovació de l'acta de la sessió de data 9 de gener de 2019.

L'acta s'aprova per unanimitat dels presents.

2. Assumptes de control.

Informació sobre la pròrroga de dues beques de formació i col·laboració en la Biblioteca

Central.
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Pren la paraula el Sr. Gil i pregunta que entén que ha d'haver-hi informe d'Intervenció.

La Sra. Luján contesta que estarà en l'expedient.

3. Precs i preguntes.

La Sra. Luján respon a preguntes de comissions anteriors, i a la pregunta de l'estat de les

instal·lacions exteriors del Pavelló del Quint, sol·licita al Sr. Gil que si pot concretar la pregunta, ja

que els tècnics no aprecien mal estat.

El Sr. Gil respon que es referix que les línies del terreny de joc no es veuen i han estat a

punt de suspendre partits per aquest motiu. Ho va dir a l'estiu en anteriors comissions.

Quant a la pregunta del bar del camp de futbol i cànons a pagar, la Sra. Luján respon que

és una qüestió de Patrimoni i no d'aquesta comissió.

A continuació, es passa a precs i preguntes de la present comissió.

Pren la paraula el Sr. González i diu que en relació amb les ajudes del material escolar

concedides,  i,  en  concret,  amb els  requisits  de concessió  establits  en  les bases,  hi  ha gent

exclosa per la base 2.4, i pregunta si hem de ser tan meticulosos.

La Sra. Luján contesta que són els requisits establits per la Llei.

El Sr. González diu que sí ho ha llegit, però pregunta si es podria ser més flexible respecte

d'això, donat que de cada cinc concedides hi havia una que no es concedia. I que hi ha ajudes

d'11 a 65 euros, i pregunta sobre quina era la raó. I vol conéixer la llista de concedides, les no

concedides,  edats  de  les  persones.  I,  finalment,  que  vol  felicitar  a  la  Corporació  pel

desenrotllament de la Festa del Futbol.

La Sra. Luján diu que són edats escolars.

Pren la paraula el Sr. Gil i diu que per Registre d'Entrada es va sol·licitar per al dia 5 de

març una sala del Centre Jove i pregunta si està disponible. I, segueix, i pregunta que en anteriors

comissions va preguntar pel cinema d’estiu en valencià, i com està la situació.

La Sr. Luján respon que sí que tenen la intenció i quan ho sabran ho comunicaran.
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El Sr. Gil diu que en 2017 va realitzar un prec sobre els marcadors en les pistes exteriors i

ho vol tornar a reiterar. A més, també pregunta com es troba el projecte del nou col·legi de Mestre

Serrano, i quina és la situació en l'actualitat.

Pren la paraula el Sr. Gandia i sol·licita tindre accés a l'expedient del nou col·legi Mestre

Serrano.

La Sra. Luján respon que no poden veure ja, i que poden accedir a l'expedient. Posar-vos

en contacte amb el gestor de l'expedient i teniu l'autorització per al seu accés.

Continua el Sr. Gandia i pregunta qui va donar orde de deixar el sobrant de la gespa dels

anteriors camps en el Museu de l'Horta. I, a més, pregunta que des de quan s'ha recepcionat per

a fer l'ús del Museu de l'Horta. Assenyala també que hi ha un pagament de 4.800 euros al regidor

Francisco Herrero pel concepte de Moros i Cristians, i pregunta per què ha d'avançar el pagament

un regidor.

La Sra. Luján respon que això serà un pagament a justificar, i que no pot ser una altra

cosa. I després es justifica amb les factures, i que la factura va a nom de l'Ajuntament, que no va

a nom d'ell. És Intervenció qui diu com ho ha de fer.

Pren la paraula el Sr. Moreno i li posa un exemple, el cas d'un funcionari que ha de fer un

pagament a justificar, per exemple, un hotel que vol el pagament abans per a gent que actuarà en

el “Mislata Jove Fest”, i que després Intervenció li dóna el vistiplau a la factura.

Continua el Sr. Gandia i pregunta que quantes obres del Pla Edificant s'han realitzat i de

les sol·licitades quantes han sigut concedides. I, respecte a la Festa del Futbol, pregunta en què

va col·laborar l'Ajuntament de Mislata, que ho va sol·licitar per Registre d'Entrada amb número

686 i que encara no se'ls havia contestat.

El Sr. Arenas diu que es contestarà quan ho tinguen tancat. Però que no tenia constància

però que cap club ens ho havia comunicat.

El Sr. Gandia continua i diu que en la presentació de la Falla Felip Bellver que van realitzar

all C. Cultural, va observar que les instal·lacions elèctriques de darrere de l'escenari (el cablejat)

deixava molt a desitjar i sol·licita que es revise i arregle per a evitar cap tipus de contratemps

(ensenya una foto des del seu mòbil).
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Pren la paraula la Sra. Julián en relació amb la pregunta de les obres del Pla Edificant, i

assenyala  que està  en execució  el  projecte de nou col·legi  i  existeixen 2  delegacions per  al

col·legi Ausiàs March, que després cal preparar el projecte i, posteriorment, fer l'obra. Quant a les

dues obres del col·legi A. March indicar que ja està el projecte i després es realitzarà l'obra.

El Sr.  Gandia pregunta si  en relació amb relació el  Pla Edificant  hi  haurà projectes de

contractes menors.

La Sra. Julián contesta que tot passa pel Ple, que quan Conselleria ens done més obres

farem el mateix. Tot passarà pel Ple i abans per Comissió d'Interior, però podreu veure-ho tot.

Quant a la Festa del Futbol, el Sr. Arenas torna a puntualitzar que tindreu accés al mateix,

però que si ho heu demanat li ho dirà al secretari.

El Sr. Gandia diu que havia preguntat per què ho havien sol·licitat per Registre d'Entrada i

encara no sabien res.

I, finalment, quant a la gespa, la Sra. Luján diu que es contestarà en la pròxima comissió.

I, sense més assumptes a tractar, s'alça la sessió a les catorze hores i trenta-cinc minuts
del dia vint-i-tres de gener de dos mil dènou, del contingut de les quals s'estén la present acta, i
de tot això, com a secretari, certifique.

LA PRESIDENTA, EL SECRETARI,

ELS REGIDORS I LES REGIDORES ASSISTENTS,
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